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PROTOKÓI, NR 63/06
Z POSIEDZENIA KOMISJI REWIZYJNEJ

z dnia 25 stycznia 2006 roku

Komisja Rewizyjna rozpoczgla obrady o god2.13.00 w skladzie wg listy
obecnoéci stanowi4cej zalqcznik do niniejszego protokolu, wg. nastgpuj4cego
porz4dku:

1. Analiza realizacji wniosków pokontrolnych Komisji.
2. Analiza projektu budZetu Miasta i Gminy Jpdrzejów na rok 2006.
3. Sprawy róLne.
Przewodniczqcy Kornisji powital zebranych czlonków komisji oraz

przybylqna posied zenie radn4 J. Szreniawg.
Komisja rozpoczqla obrady od odczytania protokolu z posiedzenia

Komisji Rewizyjnej z dnia 21 grudnia2005 roku.
Glos zabrat Przewodniczqcy Komisji. Z uwagi na koniec kadencji Rady

Miejskiej Plan Pracy Komisji Rewizyjnej nie uwzglpdnia dwóch ostatnich
miesipcy: listopada oraz grudnia.

Zgodnie z prawem plan pracy komisji powinien byó uchwalony na caly
rok, a nie do korica kadencji rady - poinformowala radna E. Wiéniewska.

Na posiedzenie komisji poproszono Mecenas - paniqD. Kiwiorsk4w celu
wyj aénienia powyzszej sprawy.

Glos zabrala Mecenas - D. Kiwiorska. Plan pracy komisji powinien byó
uchwalony do koúca kadencji. Nie moZe aktualna Rada narzucaó planu pracy
nowej Radzie.

Komisja po przedyskutowaniu pow)¡zszej spraw-''¿ zadecl¿dowala
o pozostawieniu Planu Pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2006 w caloéci. Je2eli
Radca Prawny na sesii do protokolu która mówi. i
pracy powinien byó uchwalony do konca kadencji rad), wówczas skreélim)' dwa
ostatnie miesiace - dodala radna E. Wiéniewska.

Przewodniczqcy Komisji zaproponowal przesuniqcie punktu,,analíza
realizacj i wnio s ków pokontrolnych Komisj í " na naj bl izsze posiedzenie.

Czlonkowi e komi sj i wy r azrli zgo dq na powy Zszq prop o zy ej e.

Glos zabrala przybyla na posiedzenie Komisji Rewizyjnej radna
J. Szreniawa. W dniu 16 stycznia roku bieZ4cego odbyt sig przetarg na lokal
przy Placu T. Koóciuszki. Bylam obecna na przetargu i uwalam, ze powinien
byó uniewalniony. Przewodniczqcy przetargu podal cenq wywolawczq- l000zt.
oraz poinformowal uczestników o poniesionych nakladach w tym lokalu
przez poprzedniego najemcQ. W zwiqzku z tym naklady te nalezy zwróció.
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Kiedy jeden z uczestników zapytal na jak4 kwotq s4 poniesione naklady
przewodniczqcy przetargu odpowiedzial ,,dogadacie siq". IJwaLam, Le powinna
byó podana kwota nakladów. Niektórzy uczestnicy nie przyst4pili do przetargu
wlaÉnie ztego powodu.

W celu wyjaénienia powy2szej sprawy na posiedzenie komisji zostal
poproszony Burmistrz M. Wolski oraz Naczelnik Wydzialu Rolnictwa
i Gospodarki Gruntami - W. Abramowicz.

Radna J. Szreniawa w obecnoéci Burmistrza M. Wolskiego przedstawila
swoje w4tpliwoéci, co do przeprowadzenia przetargu w dniu 16 stycznia roku
bie2qcego.

Glos zabral Burmistrz M. Wolskí. Poprzez slowo ,,dogadacie siQ"
rozumiem np. pozostawienie zamontowanego alarmu bqdíjego rozmontowanie
w przypadku, gdy oferent, który wygrat przetarg nie zgodzi siQ na jego
pozostawienie.

Glos zabrala radna E. Wiíníewska. Wa2nqsprawe jest fakt nie podania
kwoty poniesionych nakladów, co byto powodem nie przyst4pienia do przetargu
przez niektórych uczestników.

Naczelnik W. Abramowicz odczytal ogloszenie o przetargu na lokal przy
Placu T. KoSciuszki oraz protokól zprzeprowadzonego przetargu.

Przed rozpoczqciem licytacji dokonalem opisu nieruchomoSci
i poinformowalem uczestników przetargu o poniesionych nakladach w tym
lokalu, niezwiqzanych trwale z nieruchomoÉci4. Powiedzialem równiea,
2e istnieje moZliwoéó nabycia przez nowego najemcg tych rzeczy
tj. podwieszanego sufitu z oéwietleniem, instalacji alarmowej oraz zewnEtrznego
szyldu podówietlanego.

Dlaczego ínformacja tq nie zostala zamieszczona w ogloszeniu
o przetargu? - Zapytalaradna E. Wiéniewska.

Rzeczy te nie stanowi4 trwalego wyposaZenia lokalu, dlatego informacja
ta nie zostalazawarta w ogloszeniu - odpowiedzialNaczelnik W. Abramowicz.

W odczytanym protokole brakuje wypowiedziPana, 2e nowy uzytkownik
lokalu nie bgdzie musial zaplació za poniesione naklady przez poprzedniego
najemcp - powiedziala radna E. Wiéniewska.

Na przetargu poinformowalem uczestników, 2e istnieje mozliwoÉó
nabycia tych rzeczy od poprzedniego najemcy, a nie koniecznoéó
odpowied zial N aczelnik W. Abramowicz

Glos zabrala radna J. Szreniarrra. Nie zgadzam sig z wypowiedziqpana
Naczelnika W. Abramowicza. Jeden z uczestników zrezygnowal z udziatu
w przetargu mówi4c ,,przystqpowalbym do przetargu, ale nie wiem, jokq lo,uotq

zazqda poprzedni najemca za te naWady".
Glos zabral naczelnik W.Abramowícz. Na przetargu powiedzialem,

2e jeíeli strony siE ,dogadojq" to firma, która wygra przetarg moLe odkupió
naklady od poprzedniego najemcy. W przeciwnym razie poprzedni najemca
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tzeczy te zabierze. Nie ma koniecznoéci nabywania tych rzeezy z uwagi na fakt,
i2nie sqone trwale zwiqzane z lokalem.

Chcialbym równie? wyjaénió, 2e zgodnie z ustaw4 o gospodarce
nieruchomoéciami przetarg mo2e byó zaskarhony do Burmistrza Miasta
Jqdrzejowaprzez uczestników w ci4gu 7 dni.

Czy ktoí z uczestników przetargu zaskariyt czynnoíci przetargowe? -
Zapytal Naczelnik W. Abramowicz.

Nie wiem czy ktoé zaskar?yL Ja w tej sprawie zwrócilam siE do Komisji
Rewizyjnej - odpowiedziala radna J. Szreniawa.

Glos zabral Burmistrz M. Wolski. IJwa1am,2e obowiqzkiemNaczelnika
bylo poinformowanie uczestników o poniesionych nakladach w tym lokalu.
Z uwagi na ró2nice zdah migdzy Naczelnikiem W. Abramowiczem, a radnq
J. Szreniaw4 mogQ mieó w4tpliwoéci czy Naczelnik poinformowal uczestników
przetargu o moZliwoéci kupienia tych naktadów bqdí nie kupienia.

Powinno to zostaó zamieszczone w protokole powiedziala radna
E. Wiéniewska.

Z uwagi na fakt, i2 w protokole nie zostalo to zapisane, protokól zostanie
uzupelniony. Je2eli Paristwo macie w4tpliwoÉci mo1na zapytaó pozostalych
czlonków komisji przetargowej lub uczestników przetargu powiedzial
Naczelnik W. Abramowicz.
Czy komisja przetargowa musi skladaó síq tylko z pracowników? - Zapytala
radna J. Szreniawa.
Komisja przetargowa nie musi sktadaó sip z samych pracowników. Komisja
mo2e postawió wniosek, co do skladu komisji przetargowej - powiedzial
Burmistrz M. Wolski.

Naczelnik W. Abramowicz opuécil posiedzenie komisji.

Ad.2
Komisja Rewizyjna rozpoczEla analizE projektu budzetu na rok 2006

od omówienia dotacji.
Glos zabrala radna E. Wiiniewska. W przypadku dotacji na wykonanie

zadania, kalkulacja powinna obejmowaó pelne przychody i koszty dotowanej
instytucji. Nie ma kalkulacji nie ma dotacji. Tylko w ten sposób mohna
sprawdzió czy dotacja jest wystarczaj qca i czy Gmina nie przeplaca. Dotacja nie
mo2e byó równieZ jedynym 2ródlemutrzymania podmiotu dotowanego.

Dlatego nie mo2emy przyjqó takiego wykazu dotacji, bior4c pod uwagq
punkt 5, gdzie bardzo ogólnikowo przedstawiony jest zakres dotacji ,,fr{ct
upowszechnienie kultury fizycznej". Aby móc przyznaó dotacjp, musimy
zapoznaó siQ z kalkulacj4 kosztów i przychodów dotowanych podmiotów
z zakresu kultury frzycznej.

Apelujg równie2 do Przewodnicz4cego Komisji o zaproszenie naprzyszle
posiedzenie Prezesa Spóldzielni Mieszkaniowej w celu wspólnego ustalenia na
remont, których chodników Gmina przekazuje dotacje.
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Poniewa2 dotujemy równie2 Dom Kultury, powinniSmy takle przyjrzeó

siq dzialalnoéci kawiarenki internetowej.
Na posiedzenie komisji przybyla Skarbnik Gminy - B. Ciepluch oraz

Burmistrz M. Piszczek.
Komisja Rewizyjna przeanalizowala ,,dochody budzetowe Gminy na rok

2006 ".
Glos zabrala radna E. Wiíniewska. Czy Pan Burmistrz przemyilal, w iaki

sposób zagospodarowaó teren po drugiej stronie ul. Koicielnej? - Zapytata
radna.
Budynek na tym terenie zostal ju| rozburzony. Je2eli zdecydowalibyémy siq

na budowg obiektu handlowego, musimy mieó pozwolenie s4siada. Wstqpnie
rozmawialem ju| z tym cztowiekiem, który poinformowat mnie, 2e chcialby
wybudowaó wjazd na swoj4 posesjE od strony parkingu. Nie wystqpowalem
jeszcze o pozwolenie w tej sprawie. Rozmawialem natomiast z architektem,
który podsun4l mi ciekaw4 koncepcjE zagospodarowania tego terenu
wybudowanie obiektu w ksztatcie litery L wspólgrajqcego z obiektami po

drugiej stronie Koécielnej - odpowiedzial Burmistrz M. Wolski.
Po omówieniu sprawv zagospodarowania ul. Koécielnej. Komisja

Rewiz)¡jna postawila wniosek I.
Z uwagi na obecnoéó Skarbnika Gminy Bo2enq Ciepluch oraz

Burmistrzów komisja powróclla do omówienia sprawy przyznawania dotacji

zbudzefi Gminy na rok 2006.
Glos zabrala E. Wiiníewska. Zaplanowaliémy spotkanie z Prezesem

Spóldzielni Mieszkaniowej w celu ustalenia na remont, jakich chodników
Gmina przekazuje dotacjq. Dowiedzieliémy sig od pani Skarbnik, 2e Prezes
Spóldzielni Mieszkaniowej nie chce dotacji. ProszE o wyjaénienie tej sprawy.

Glos zabral Burmistrz M. Piszczek. Kwestia dotyczyta samego zapisu
w budZecie, czy ma to byó w formie dotacji czy nie. Rozmawialem zPrezesem
i érodki pienigzne zostan4 przekazane w formie dotacji. Sprawa ta zostala juL

wyjaéniona.
Glos zabrala radna E. Wiíniewska. W chwili uchwalenia budzetu musimy

mieó listg podmiotów otrzymuj4cych dotacjq. W przedstawionym v'rykazie
dotacji na rok 2006 punkt 5 jest niejasno sprecyzowany. Zgodnie z ustaw4
o wolontariacie i podjgtq uchwal4 przez Radq chc4c daó podmiotowi dotacjq,
musimy wiedzieó, na co zostanie przeznaczona oraz zapoznaó siq z kalkulacj4.

Glos zabral Burmistrz M. Piszczek. W ustawie tej jest zapis, 2e Gmina
powierza pewne zadania wlasne, które nie jest w stanie realizowaó podmiotom
w drodze konkursu.

Glos zabrata radna E. Wiiniewska. Jest równiez zapis, 2e podmioty
te pod koniec roku powinny przedloTyó sprawozdania z otrzymanej dotacji,
z którymi powinniémy siQ zapoznaó. Takie sprawozdania nie zostaly nam
przedstawione.
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Na posiedzenie komisji przybyl Inspektor M. Chudzik - pracownik
Wydzialu Rozwoju Gospodarezego, który przedstawil sprawozdania
z wykorzystania dotacji za rok 2005 (+ zalqczone faktury) przez podmioty
z zakr esu kultury ftzy czne1.

Burmistrz M. Piszczek odczytat uchwalE Rady Miejskiej w Jgdrzejowie
z dnia 9 grudnia 2004 roku w sprawie udzielania dotacji oraz sposobu jej
rozliczenia.

Wszystkie kluby sportowe dokonaty rozliczenia. Dotacje zostaly
wykorzystane zgodnie z przeznaczeniem - poinformowat radnych inspektor
M. Chudzik.

Inspektor M. Chudzik opuécit posiedzenie komisji.

Komisja Rewizyjna przeanalizowala zaplanowane wydatki budZetowe
na 2006 rok.

Glos zabrala radna E. Wíiniewska Cry pan Burmistrz robi kalkulacjq
doQczqcqnaszego wklady w program SPOR? - Zapytalaradna.

Jesteémy na etapie przygotowania dokumentacji. Trudno jest nam
przewidzieó, jak sytuacja bqdzie wygl4dala w roku przysz*ym, poniewa? nie ma
SPORU. BEdzie piEó Regionalnych Programów Operacyjnych. Dodatkowo
bqdzie Program - Polska Wschodnia, gdzie bpdq pfzeznaczone Érodki dla
województwa éwiEtokrzyskiego. Narazie wszystko jest na etapie tworzenia tych
programów. Nie wiadomo jeszcze, jaki bEdzie wklad wlasny, czy na poziomie
85oA czy 75%. Tworz4c budzet na nowy rok musimy zagwarantowaó te érodki -

odpowiedzial Burmistrz M. Piszczek.
Czy bqdzie Gminq staó na zagwarantowanie tych írodków w przyszlym

bud2ecie i czy ten budzet jest skonstruowany juz pod Qm kqtem? - Zapytala
radna E. Wiéniewska.

Glos zabral Burmistrz M. Wolski. W stosunku do roku ubieglego zmniejszytem
deficyt budzetowy. Zakladam,2e deficyt ten nie zostanie zwiEkszony.
W dtruzej perspektywie dqzymy przede wszystkim do ograniczenia zadlu2enia
Gminy - dodal Burmistrz M. Piszczek.

Glos zabrala radna E. Wiíniewska. Dlaczego na promocje Gminy jest
zaplanowane az 40 tys. zt. skoro nie wliczane sq imprezy kulturalne? - Zapytala
radna.
Promocja Gminy a Organizowanie Imprez kulturalnych (Dziat Kultura
i Ochrona Dziedzíctwa Ir{arodowego) to dwie ró2ne sprawy - odpowiedziat

Burmistrz M. Piszczek.
Z uwagi na brak szczególowej informacji, co do wydatków zaplanowanych na
promocjE Gminy radna E. Wiéniewska postawila wniosek.

Zobowi1zaó Burmistrza, aby dowiedzial sip, na co maj4 byó wydane
pieni4dze z promocji.
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Co to jest Prowizja Targowa w dziale Gospodarka Komunalna i Ochrona
Srodowíska 190 Qs. zl? (wydatki budzetowe) Zapytala radna
E. Wiéniewska.
Burmistrz M. Piszczek zobowiqzal siQ do wyjaénienia powylszego pytania
na przy szle spotkanie komisj i.
Glos zabrala radna E. Wiiniewska. W dziale Gospodarka Komunalna i Ochrona
Srodowiska na utrzymanie zieleni zaplanowana jést kwota a2 ll0 tys. zt. Moim
zdaniem korzystniej bytoby dla Gminy zorganizowaó przetarg na utrzymanie
zieleni. Moglibyémy zatrudnió równiez osoby bezrobotne w ramach prac
interwencyjnych i z pewnoéci4wykonaliby te prace za mniejsz4kwotg.
Glos zabrala Burmistrz M. Piszczek. Przyjpliémy w tej kwestii nieco inne
rozwiqzanie. Zaplanowaliémy kwotE na poziomie zeszlego roku. Prace te bEd4
wykonywane przez nowy Zakhad Uslug Komunalnych, z tym, 2e przyjgliémy
comiesigczny system rozliczania zalúadu z wykonanych zadaá. W razie nie
wywiqzania siQ z jakieé czgÉci zadania dotacja zostaje obniZona dodal
Burmistrz M. Wolski.
Dlaczego taka duza lcwota przewidziana jest na Plany Zagospodarowania
Przestrzennego? - Zapyta radna E. Wiéniewska.
Wi4Zg sig to z przygotowywaniem terenów pod inwestorów. S4 to tereny
pomigdzy Euroubojni4 a trasq E - 7 - odpowi edzial Burmistrz M. Wolski.

Na proÉbp radnej E. Wiéniewskiej poruszona zosfala równie? sprawa
bloku nr I na ul. B. Chrobrego.
Glos zabral Burmistrz M. Piszczek. fJtvalam, iz w pierwszej kolejnoéci nalely
zmienió Zar zqd, Przewo dn iczqce go Wspó lnoty Mi eszkaniowej, uchwal i ó stawkE
funduszu remontowego. Rozwi4zaniem w tej sytuacji mole byó równie2
zaciryniqcie pozyczki przez WspólnotE lub jednoÍazowa doplata brakuj4cej
róZnicy do funduszy remontowego.
Glos zabrala radna E. Wiiníewsfra. Wiqkszoéó z tych rodzin nie zgodzi siE na
doplaty, zuwagi na swoj4 sytuacjg materialnE
Glos zabral Burmistrz M. Piszczek. Mohna przyjqó takie rozwiqzanie,
2e osobom, których nie staó rozloLyó polyczkq na raty.
Problem polega na tym, 2e nie dziala tam Wspólnota Mieszkaniowa. Dzialania
podjEte w tej sprawie musz4 byó zgodne z prawem. Zaklad Ustug Komunalnych
musi zrobió zebranie z mieszkaúcami - dodat Burmistrz M. Wolski.
Jest to sprawa nie tylko estetyki tego terenu, ale przede wszystkim
bezpieczeristwa ludzi mieszkaj4cych w tym bloku powiedziala radna
E. WiÉniewska.

Komisja Rewizyjna poruszyta równieZ sprawE zobligowania Dyrektorów
Domu Kultury do pozyskiwania pieniEdzy unijnych dzialalnoíó. Poruszono
równieZ sprawQ funkcjonowania Kawiarenki Internetowej.



czlonkowie Komisji Rewizyjnej przedstawili swoje propozycje do
Projektu Bud2etu na rok 2006 i postawili nastEpuj4ce wnioski:

1. Przewodniczqcy Komisji - Staníslaw Barariski
WNIOSEK I

PrzenieSó 20 tys. zl z Gospodarki Mieszkaniowej (wydatki budietowe)
i przeznaczyó na drogg w Sudole (odcinek od przedszkola w kierunku

zachodnim oraz od strony wsi Prz4slaw).

WNIOSEK II
PrzenieSó 20 tys. zl. z Trunsportu i trqcznoici (wydafki budietowe) - 170 es.
zl. na drogp w Sudole.

WNIOSEK III
Przenieéó 30 tys. zl z Gospodarki Komunalnej i Ochrony Srodowiska -
remonfit ulic - 100 4ts. zl.(wydatki budZetowe). Kwotg 15 tys. zl przeznaczyó.
na Kopaninp, a drugie 15 tys. zl na tluczniow4 drogg za cmentarzem
Kadlubka (pol4czyó drogp na okolo do chodnika).

2. Radna E. Wiíniewska.
WNIOSEK I
Zakupió w rezerwie dodatkowe lawki lub szczebelki przy zakupie
przystanków.

3. Radny B. Król zaproponowal:

Poloryó asfalt na drodze Cierno - Przysów (odcinek ponad 300 metrów)
oraz poloiyó asfalt kolo kaplicy w Prz4slawiu. Radny B. Król nie podal
propozycji, z czego przenieíó érodki pieniEzne na wyremontowanie w/w dróg.

4. Radny T Sqk zaproponowal:

Dokoriczyó drogg Brzeúnica (okolo 250 m do krzyiówki) w celu
zabezpieczenia dowozu dzieci do szkóI. Proponujp przenieéó érodki
pienigZne z oczyszczania miasta, z biblioteki lub administracji. Zwracam sip
do Burmistrza, aby zadecydowal sk4d mo2na wziqó. érodki na remont tej
drogi.

Zamontowaó oSwietlenie na Folwarku.

Ad.3
Glos zabral radny B. Kró\. Kierowcy dowozqcy dzieci do szkoly, nie

zatrzymuj4 siQ na zajezdni kolo szkoly tylko na przystanku. Interweniujp
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do Burmistrza, poniewaZ dzieci czekajq w szkole na autobus, a nie
naprzystanku, z uwagi nabardzo niskie temperatury.

Burmístrz M. Wolski odczytal raport ze Szkoly w Przqslawiu z godz. 9.
Zarzqdzrlem przeprowadzenie akcji kontrolnej w szkolach. Skierowaliémy
równieZ pisma do wszystkich dyrektorów szkól o przekazywanie wszelkich
uwag zwiqzanych z kursowaniem autobusów szkolnych - powiedzial Burmistrz
M. Wolski.

Glos zabral radny T. Sek. Dzieci z Gimnazjum nie s4 dowoZone do
krzyhówki zgodnie z zawartqumowq.
Sprawa ta jest juZ najprawdopodobniej rozwiqzana - powiedzial Burmistrz
M. Piszczek.
Glos zabrala radna E. Wiiníewska. Chcialabym poruszyó sprawQ dowozu
dzieci autobusem szkolnym zLysakowa do Gimnazjum na ul. Przypkowskiego.
Zdarza sig tak ze dzieci musz4 ustgpowaó miejsca osobom jad4cym na targ.
Zwracam sig o sprawdzenie tej informacji.

Komisja Rewizyjna postawila nastgpujQcy wniosek:

Zobowi1zaó Burmistrza do zorganizowania spotkan ia z przewodnicz4cymi
klubów, architektem i zainteresowanymi wlaScicielami posesji celem
ustalenia wizji zagospodarowania dzialki na rogu ul. 1l Listopada
a ul. Koécielnej.

Z a - 4

Przeciw - 0

Wstrzvmalo síe * 0

l{ieobecny - I

Komisja zakoiczyla posiedzenie o godz.I7.30.

P rzew odniczqcy Komisj i Rew izyj nejPyotokolowalq''
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Stanislaw Baraús


